
25. marts 2025

Bestyrelsesmøde i Havnestadens seniorbofællesskab ‘Sambo’

AKB/KAB afd.10070

- tilstede var Jytte, Lena, Helene, Jørgen fra Sambo 
     Erik, Nicolaj og Dennis fra KAB

- Jytte blev ordstyrer og Jørgen referent 
- Eneste punkt på dagsordenen var gennemgang og godkendelse 

af regnskabet for 2024
- Som udviser overskud pga. højere renteindtægter lavere 

udgifter alm. vedligehold
- Renter og afdrag uforandrede og varetages af bl.a. LBF 

(landsbyggefonden)
- Variable udgifter: Eriks aflønning på 47.000 undrede nogen, 

men dækker kun de seks timer om ugen, som er vores opgangs 
kvote

- En indtægt på under betegnelsen ‘leje af festlokale’ på 282 kr. 
viste sig at stamme fra Jyttes ekstra kælderrum(!)

- Spørgsmålet om vedligehold af fælleslokalet på femte forstod 
vi var et budget-anliggende. Lokalet har altså ingen 
vedligehold-konto, og pengene kan ikke tages fra den enkelte 
lejers konto. Vi må derfor hos en håndværker få et tilbud og så 
ansøge KAB om penge dertil.

- Herefter blev regnskabet enstemmigt godkendt, og vi sagde 
pænt farvel til Dennis og får besøg af Nicolaj næste år.

Jø 4.april 2025


